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Dinsdag 21 februari 20.00 uur 
Bewonersavond WONIO 
Locatie: Brede School Nesselande, Robert van ’t Hoffstraat 10 
 
Op deze bewonersavond wil WONIO bewoners de 
gelegenheid geven om zelf onderwerpen voor 
bespreking met andere bewoners aan te dragen. Er 
wordt in ieder geval gesproken over de huidige 
verkeerssituatie op het Korfoepad, de inrichting van 
deelplan 7 en de toegankelijkheid van de bruggen in 
het Rietveldpark. Als u zelf andere onderwerpen 
heeft dan kunt u die al op voorhand kenbaar maken 
via info@nesseweb.nl. 
 
Dinsdag 7 maart 7.30-21.00 uur 
Gemeenteraadsverkiezingen 
Locatie stembureau: o.a. Brede School Nesselande 
 
Ter gelegenheid van de gemeenteraadsverkiezingen 
heeft WONIO de lijsttrekkers in de deelgemeente 
Prins Alexander gevraagd naar hun visie op (de 
ontwikkeling van ) Nesselande. De antwoorden en 
meer informatie over de verkiezingen leest u op de 
achterkant van deze nieuwsbrief. 
 
Nieuws uit Hof van Nesselande 
 
Veel dansplezier in de Charley Tooroptoren 
Op vrijdag 3 februari hebben studenten van de Hoge-
school Rotterdam een succesvolle stijldansmiddag 
georganiseerd in 
de recreatiezaal 
van de Charley 
Tooroptoren in 
Rotterdam-
Nesselande. De 
middag is mede 
mogelijk gemaakt 
door dansschool 
Cultura en een 
financiële bijdrage van Wijkorganisatie Nesselande 
(WONIO). Zie Nesseweb voor een uitgebreid verslag. 
 
Op en rond Wim Schumacherhof 
De deelgemeente gaat op korte termijn een aantal 
zaken met bewoners uit de Laan van Magisch 
Realisme, Wim Schumacherhof en Carel Willink-
singel bespreken. Het gaat om de invulling van speel-
plekken en de parkeersituatie. De bewoners uit 
genoemde straten krijgen hiervoor van de 
deelgemeente een uitnodiging in de bus. 

 

LET OP: INBREKERS ACTIEF !!! 
 
Nu Nesselande steeds groter groeit en beter bereik-
baar wordt, is de wijk ook steeds aantrekkelijker voor 
het dievengilde. Zo is er is in de laatste weken een 
paar maal ingebroken in woningen. Inbrekers komen 
ondermeer eenvoudig binnen doordat bewoners de 
sleutel aan de binnenkant in de achterdeur laten 
zitten. De politie adviseert om - zeker in de avond en 
nachtelijke uren - de sleutel uit de deur te halen en 
elders neer te leggen. 
 
Oversteekplaats BSN (vervolg) 
 
In de januari-editie van Nesselanders heeft de werk-
groep Verkeer aandacht besteed aan de verkeers-
situatie bij de oversteekplaats op de Laan van Avant-
Garde bij de toegang naar Brede School Nesselande 
(BSN). Aanmeldingen van ouders/bewoners heeft de 
werkgroep hierop echter niet ontvangen. 
Wijkbewoner de heer Daniels heeft dit onderwerp 
onlangs ook voorgelegd aan het college van B&W 
van Rotterdam, en wethouder Van Sluis heeft in een 
brief het standpunt van de gemeente uiteengezet. 
Beide brieven zijn op Nesseweb opgenomen. 
 
Oranje Festival Nesselande 2006 
 
Gooi uw oude spullen niet weg! Zaterdag 29 april zal 
het Oranje Festival Nesselande de wijk, o.a. met de 
Kleedjesmarkt, weer op zijn kop zetten. Lees hierover 
meer op Nesseweb (www.nesseweb.nl). 
 
Nieuw op Nesseweb 
 
Op Nesseweb vindt u nu ook: 
• Stichting Jeebee organiseert i.s.m. deelgemeente 

en Sportstimulering Prins Alexander op zondag 19 
februari een recreatief terreinsportevenement; 

• een aantal ouders van Het Tangram organiseert 
namens de BSN op dinsdagavond 14 maart een 
informatieavond over dyslexie bij kinderen; 

• de gemeente nodigt Rotterdammers uit om 
creatieve, leuke ideeën in te sturen voor een 
fleurige buitenruimte in de stad (‘Groene Duimen’); 

• volkstuinvereniging De Boerderij heeft een open 
brief geschreven tegen de aanleg van een fietspad 
door hun volkstuincomplex; 

• bewoners zijn verontrust over hoog energieverbruik 
door stadsverwarming in hun nieuwe woning.

Wilt u deze nieuwsbrief ook digitaal ontvangen?  
Geef dan uw naam, (nieuwe) huisadres en e-mailadres aan ons door via info@nesseweb.nl 



Deelraadsverkiezingen 2006: Lijsttrekkers Prins Alexander over Nesselande 
 
Wijkorganisatie Nesselande (WONIO) heeft, in het kader van de aanstaande gemeenteraadsverkiezingen op dinsdag 7 maart, 
de lijsttrekkers van de partijen die deelnemen in de deelgemeente Prins Alexander gevraagd naar hun standpunten m.b.t. 
Nesselande. Aan de hand van 4 vragen konden zij hun visie gegeven op onze wijk. 
 
De deelnemende partijen en hun lijsttrekkers zijn: 
        

PARTIJ AFK. LIJSTTREKKER   PARTIJ AFK. LIJSTTREKKER 
Leefbaar Rotterdam LR Dick van Pelt   SP (Socialistische Partij) SP Geertje Boekhoudt 
Partij van de Arbeid PvdA Robert Krul   ChristenUnie-SGP CU-SGP Jan Schippers 
Christen Democratisch Appèl CDA Jolanda van Drongelen   Stadspartij Rotterdam Stads Ron Koldenhof 
VVD VVD Erwin van Duin   Nieuw Rechts NR Cor Engelen 
GROENLINKS GL Cor Snijders   Partij Progressief Alexander PPA Dick Groeneweg 
Democraten 66 D66 Edwin Spee      
 
Vraag 1: Wat is het belangrijkste standpunt m.b.t. Nesselande in het verkiezingsprogramma van uw partij ? 
LR De ontsluiting van Nesselande is ook voor ons een aandachtspunt, want de huidige situatie is ruimschoots onvoldoende. 
PvdA PvdA vindt ondermeer dat extra financiering vanuit de stad noodzakelijk is om de beheerskosten voor de buitenruimte en 

de voorzieningen in Nesselande beter te regelen. 
VVD De VVD vindt dat Nesselande zich dient te ontwikkelen tot de badplaats van de regio. 
D66 D66 hecht aan een groene leefomgeving waar voor jong en oud wat te doen is. 
SP De SP heeft Nesselande niet specifiek genoemd in haar actieprogramma (trouwens geen enkele wijk). Nesselande is voor 

ons een wijk zoals alle andere wijken in de deelgemeente. 
CU-SGP Er dient een goede ontsluitingsweg te komen naar de A12. Daarnaast staan we positief tegenover een skatebaan in de 

wijk, mits in goed overleg met buurtbewoners. 
Stads Inrichting van de buitenruimte + ontspanningsmogelijkheden voor jongeren en ouderen en inspraak van bewoners bij 

inrichting Rietveldpark. 
PPA De diversiteit van de wijk opbouw en de recreatieve toevoeging aan onze deelgemeente. 
 
Vraag 2: Wat vindt u de meeste geslaagde ontwikkeling in Nesselande ? 
LR Het bouwen zonder welstandscommissie. Wij zullen ervoor waken, dat hier aan getornd wordt. 
PvdA PvdA is het meest content met de ontwikkeling van de Brede School Nesselande, dat er in een vroegtijdig stadium een 

goede openbaar vervoer voorziening is gerealiseerd en met de kwaliteit van de buitenruimte. 
VVD De brede school vanwege de unieke samenwerking, maar ook de vormgeving van het complex die verdere samenwerking 

stimuleert. 
D66 De verlenging van de metro. 
SP De tot standkoming van de Brede School en de redelijk vlotte realisering van de metrolijn. 
CU-SGP De OV-verbindingen door middel van metro en bus, gereed voordat de wijk is voltooid. 
Stads De oprichting van de Brede School is van toegevoegde waarde voor Nesselande. 
PPA De meest geslaagde ontwikkeling in Nesselande is realisatie van de bredeschool. 
 
Vraag 3: En wat de minste ? 
LR De buitenruimten dienen beter benut te worden, meer speelplekken voor de kinderen en ook goede veilige fietspaden. 
PvdA PvdA maakt zich zorgen over de financiële situatie voor het onderhoud op de lange termijn voor Nesselande. Een tweede 

zorg betreft de verkeersafwikkeling vanuit Nesselande en de verkeersveiligheid. 
VVD Het welstandsvrij bouwen in waterwijk, de diversiteit geeft niet het beeld dat de entree van Nesselande zou moeten 

opleveren. 
D66 Het welstandsvrij bouwen. 
SP De stagnatie van de hoofdontsluiting van de wijk en de resultaten van het welstandsvrij bouwen in deelplan I. 
CU-SGP Zorgelijk is de verkeersveiligheid en de kwaliteit van de buitenruimte, waarbij vooral aandacht nodig is voor de zwakkere 

verkeerdeelnemers. 
Stads Minst geslaagd is dat er behoorlijk wat vertragingen zijn ontstaan in de bouw van woningen en de realisering van een 

aantal zaken, zoals de ontsluiting naar de Hoofdweg. 
PPA De minst geslaagde ontwikkeling is de verdeling van de woningen in de categorieën betaalbaar en duur. Er zijn o.i. te 

weinig betaalbare woningen. 
 
Vraag 4: Wat is uw favoriete plek in Nesselande en waarom? 
LR Het mooiste plekje is naar onze mening de omgeving van de pas uitgebreide Zevenhuizenplas. 
PvdA PvdA heeft hierover als fractie geen standpunt. Persoonlijk de Bredeschool Nesselande. 
VVD Naast mijn eigen woning ook het fraai verlichte metrostation. Het is esthetisch mooi, en de veiligheidsgevoelens worden 

door de verlichting vergroot. 
D66 Het strand aan de Zevenhuizerplas; het is nog lang niet af, maar je voelt daar dat er iets moois gaat komen. 
SP Op dit moment heb ik geen favoriete plek in Nesselande, maar ik kan mij voorstellen dat dat een plek aan de 

Zevenhuizerplas of in het park zou kunnen worden. 
CU-SGP Het bomenplan rond de Wollefoppenweg, een typische trek van het voormalige cultuurlandschap, welke zeker behouden 

moet blijven. 
Stads De wijk is nog niet volgroeid maar noemenswaardig is dat er een mooi rondje Zevenhuizerplas gemaakt kan worden per 

fiets en er veel vogels zijn te bewonderen. 
PPA De favoriete plek in Nesselande is nog in ontwikkeling zijnde het strand als recreatiegebied. 
 
Hoewel WONIO de lijsttrekkers had gevraagd kort en bondig te antwoorden, heeft de redactie een aantal reacties moeten 
bewerken om een volledig overzicht op papier te kunnen geven. Alle complete en onbewerkte antwoorden van de lijsttrekkers 
vindt u op Nesseweb (www.nesseweb.nl). Daar zullen ook de (eventuele) antwoorden van het CDA, GroenLinks en Nieuw 
Rechts gepubliceerd worden. Van deze partijen hebben we helaas nog geen reactie ontvangen. 


